
Bestyrelsesmøde 9. Januar 2024

Tilstede var Niels Mulvad, Inge Frey, Ulla Meyer, Tove Sørensen og Jytte 
Soelberg Jensen

1.) Valg af ordstyrer. Det fandt vi ikke nødvendigt.

2.) Valg af referant. Jytte blev valgt.

3.) Dagsorden blev godkendt.

· Siden sidst runde:

· Niels oplyste, at han ved storm har oplevet at der kom en meget ubehagelig 
lugt i hans badeværelse, grundet at vandet i toilettets vandlås forsvinder. Det
er anmeldt til Ejendomsinspektøren.

Om der er andre, der har oplevet det samme, ved vi på nuværende ikke.

· Der blev drøftet problemer med medlemmers brug af, og adgang til
debatforum. Niels ser på det, det kan helt sikkert løses.

4.) Dagsorden:

Punkt 1. Der er problemer omkring affaldsområdet i stormvejr. Gitrene vælter, vi 
vil gerne henstille til B 45 admin., om vi kan få det løst? Ligeledes står lågene på 
affaldscontainere og klapper, til gene for de beboere, som har bopæl mod øst. Kan
vi gøre noget her?

Punkt 2. Næste fællesspisning er fastsat til den 15. Februar, hvor vi vil servere 
noget med vildt.

Punkt 3. Arrangement den 22. Januar. Brumbasserne kommer, og vi er velkomne 
til at høre dem og synge med dem. Arrangementet afholdes fra 16-18, derfor et lille 
beskedent arrangement, hvor afdelingen er vært for en øl/vand og en lille skarp.

Punkt 4. I samarbejde med B45 Adm. er dato for Afdelingsmødet i Afd. 47, fastsat 
til den 21. Marts. Yderliger information vil blive udsendt. På valg er Niels Mulvad, 
samt supleanter Tove Nielsen og Ulla Meier. Vi har et ønske om at udvide 
bestyrelsen til min. 5 medlemmer, da det vil give et bredere perspektiv i Afdeling 47.
Åbyen nr 57 er rigt repræsenteret, så det ville være godt, at flere fra nr. 53 melder 
sig på banen. Og der er ønske om en mere ligelig bestyrelse med hensyn til køn. 
Så bare kom frem af busken, det er et dejligt arbejde.

Punkt 5. Der er til stadighed store problemer med gulve i garageanlæg, dog værst
i nr. 57. Men også nr. 53 er udfordret. Vi vil gerne forebygge, at nogen kommer 
galt afsted pga. isglatte og våde gulve. Vil gerne opfordre B45 adm. samt pedellen
om at se på det en ekstra gang, og overveje, hvad der kan gøres. En mere ru 
gulvoverflade vil være ønskelig.
Vi sender en fotoserie (se her) til B45 adm., for at kunne dokumentere problemet.

Punkt 6.  Næste bestyrelsemøde afholdes den 22. Februar kl. 15.0

Referant: Jytte Soelberg Jensen

https://afd47.dk/vand-i-kaelderen/

